
Ad 7 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Bielsk Podlaski.  
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 
Społecznościami Lokalnymi 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zapytał, czy już wiadomo, ile będzie punktów, w których 
będzie zatrzymywał się mobilny punkt zbiórki PSZOK? Jak długo ten samochód będzie do dyspozycji 
mieszkańców? Jak zostanie podzielony obszar miasta i jak to będzie wyglądało organizacyjnie? 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że liczba punktów odbioru zostanie dostosowana w taki sposób, aby 
każdy mieszkaniec miał realną możliwość przekazania odpadów tekstylnych. Dodatkowo Burmistrz 
Miasta informuje, że w ustalonym dniu, w porozumieniu z Przedsiębiorstwem Komunalnym Sp. z o.o., 
mieszkańcy będą mogli przekazać odpady tekstylne do samochodu z napisem PSZOK. Obszar miasta 
zostanie podzielony na kilka rejonów, a usługa będzie realizowana w godzinach funkcjonowania 
Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych (PSZOK). Informacje dotyczące terminów  
i miejsc odbioru zostaną przekazane mieszkańcom za pośrednictwem przedsiębiorcy odbierającego 
odpady komunalne, a także zamieszczone na tablicach ogłoszeniowych, słupach ogłoszeniowych oraz 
na stronie internetowej Urzędu Miasta, oficjalnym profilu Urzędu na portalu Facebook oraz 
udostępniona w aplikacji „Kiedy Śmieci”. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zapytał, czy mieszkańcom zostaną zwiększone opłaty z tytułu odpadów 
komunalnych w związku z wprowadzeniem odbioru dodatkowej frakcji? 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że wprowadzenie odbioru dodatkowej frakcji nie wpłynie na wysokość 
opłaty z tytułu odpadów komunalnych. 
Jednocześnie Burmistrz Miasta informuje, że w związku ze stale rosnącymi kosztami funkcjonowania 
całego systemu gospodarowania odpadami, w tym kosztami zagospodarowania odpadów 
komunalnych w instalacjach komunalnych, analizowana jest możliwość podniesienia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 


